
 

      
      
departement Financiën

Verslag van de vergadering 

kenmerk F00/Centrale Commissie PR 
betreft Centrale commissie 

 

Voorzitter E. Scheire opent de vergadering om 18.07 uur. Hij 
vermeldt de verontschuldigingen voor de vergadering. 

 
Agenda: 

 

OPENBARE ZITTING 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering 
van 19 oktober 2017 
Er zijn geen opmerkingen bij het verslag. 

 

2. Rapportering financieel beheerder 
Rapport over 2017 
Gedeputeerde A. Vercamer leidt het punt in en vermeldt dat de 
cijfers voor 2017 goed zijn. 

Het rapport wordt toegelicht door Stefaan Desmet aan de hand 
van een powerpointpresentatie (zie bijlage). 

Gedeputeerde A. Vercamer beklemtoont het sociale karakter van 
het debiteurenbeheer van het provinciebestuur. De 
invorderingsprocedure is zelfs gunstiger voor de debiteur dan 
bijvoorbeeld met MyTrusto. 

Raadslid R. Franck merkt op dat de ontvangsten onderschat zijn, 
zo liggen de gerealiseerde belastingontvangsten 5,4 mln. EUR 
hoger dan de gebudgetteerde. Het raadslid erkent dat de 
rekeningcijfers goed zijn, maar spreekt in dit verband toch van 
'truken van de foor'.  
Gedeputeerde A. Vercamer verwijst naar het goede huisvader-
principe, waarbij zowel de ontvangsten als de uitgaven realistisch 
maar voorzichtig geraamd worden. Uit het rapport blijkt dat de 
inkomsten van de onroerende voorheffing jaarlijks fluctueren. Het 
rekeningresultaat geeft aan dat hier geen 'truken' gebruikt 
worden. De gedeputeerde wijst verder ook op een aantal 
maatregelen voor een gedragen fiscaal beleid, zoals de 
vrijstelling voor helpers zelfstandigen. 
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De evolutie bij de PCVO’s verontrust raadslid R. Franck enigszins. Hij 
benadrukt dat de inschrijvingsgelden een dalende trend vertonen. Dit zou tot 
de nodige omzichtigheid moeten leiden bij toekomstige overnamedossiers van 
andere CVO's, des te meer omdat het vaak de zwakkere CVO's (tanende 
belangstelling, verouderde gebouwen,…) zijn die zich aandienen voor 
overnames. Het raadslid waarschuwt dat we bij toekomstige overnames geen 
kat in een zak mogen kopen. 
Als belangrijkste verklaring voor de dalende inschrijvingsgelden verwijst 
gedeputeerde A. Vercamer naar het gestegen eigen aandeel voor de cursist 
(Vlaamse beslissing), wat de opleidingen duurder maakt. Wel merkt hij op dat 
de PCVO's nog altijd kostendekkend zijn, het provinciebestuur maakt nu wat 
minder winst dan vroeger. Uitzondering is één PCVO dat lokalen moet huren, 
wat in de toekomst voor een deel kan opgelost worden in de Leopoldskazerne. 
Een volgehouden kostenbeheersing leidt mee tot dit gunstige resultaat.  
De gedeputeerde geeft ook aan dat in het provinciale technisch en 
beroepsonderwijs de facto een maximumfactuur is gerealiseerd. Binnen het 
volwassenenonderwijs vindt een noodgedwongen schaalvergroting plaats, die 
al deels is gerealiseerd. Momenteel voert het provinciebestuur nog gesprekken 
voor verdere overnames. 
 
 
De aanvullende leningen worden geregeld door een aparte regelgeving en 
worden opgevolgd in een aparte software door de dienst Wonen. Pieter Orbie, 
directeur Wonen, Mondiale Solidariteit en Data&Analyse, licht toe aan de hand 
van een powerpointpresentatie (zie bijlage). 
 
Raadslid D. Buysse wenst te vernemen of er bij telefonisch contact met 
achterstallige schuldenaars van de leningen ook wordt doorverwezen naar het 
OCMW. Mensen met financiële problemen hebben immers vaak problemen bij 
verschillende schuldeisers. Directeur P. Orbie antwoordt dat men zoekt naar 
een oplossing die voor de mensen haalbaar is, in sommige gevallen wordt er 
effectief doorverwezen naar het OCMW. 
 
Raadslid G. De Troyer informeert welke kosten er zijn indien men na 5 
maanden de tweede aanmaning loonoverdracht verstuurt en of het na zes 
maanden niet laat is om aan de deurwaarder te vragen om een 
solvabiliteitsonderzoek te voeren. Pieter Orbie antwoordt dat er geen kosten 
zijn en dat men kan bekijken of de procedure kan aangepast worden. Tijdens 
de procedure van opeenvolgende brieven en aanmaningen, contacteert de 
dienst de achterstallige klanten dus ook telefonisch, waardoor men in de 
meeste gevallen een aflossingsplan op maat van de klant kan overeenkomen. 
Het overgrote deel van het pakket achterstallige dossiers, is historisch gegroeid 
en betreft zeer oude dossiers. 
 
Raadslid G. De Troyer vraagt zich af of er dan nog niemand de verjaring heeft 
ingeroepen. Dit is effectief nog nooit gebeurd. Raadslid R. Franck wenst te 
weten of het om grote bedragen gaat. Raadslid M. Haentjens wijst erop dat 
men reeds bij de toekenning van het krediet de solvabiliteit van de begunstigde 
kan nagaan.  
P. Orbie stelt dat het provinciebestuur zich door de erkenning bij de FSMA 
engageert om geen buitenmatige kredieten toe te kennen. De meeste 
aanvullende provinciale leningen betreffen geen echt grote bedragen, met een 
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maximum van 12.000 EUR. Bovendien kan het bestuur, indien nodig, een 
beroep doen op het Waarborgfonds. 
 
Raadslid M. Haentjens informeert hoeveel van de betalingsachterstand 
betrekking heeft op oude dossiers. P. Orbie antwoordt dat tot 99% betrekking 
heeft op de periode van voor de erkenning. Zelfs in die historische dossiers is 
evenwel een verbetering vast te stellen sinds de aansluiting bij de Centrale 
voor Kredieten aan Particulieren. 
 
Tot slot vraagt raadslid G. De Troyer zich af of er voldoende budget 
beschikbaar is indien de aanvullende leningen door een grotere bekendheid 
een supersucces zouden worden. Gedeputeerde A. Vercamer wijst erop dat de 
middelen al tweemaal zijn opgetrokken en voldoende zijn. 
 

3. Meerjarenplan 2014 – 2019 
Aanpassing voorafgaand aan de vaststelling van de eerste reeks 
budgetwijzigingen 2018 

Gedeputeerde A. Vercamer stelt dat het een bescheiden maar noodzakelijke 
aanpassing betreft, waarbij het financieel evenwicht niet in het gedrang komt. 
 
Raadslid R. Gillis merkt op dat er in het beleidsdomein Leefmilieu een bedrag 
van exploitatiemiddelen naar investeringen is verschoven. Op de vraag van het 
raadslid naar criteria waaraan dergelijke verschuivingen moeten voldoen, 
antwoordt adviseur Budget F. De Neve dat er geen vaste criteria zijn voor 
dergelijke verschuivingen, maar dat er in principe een vrij strikte scheiding is 
tussen exploitatie en investeringen. Zeker verschuivingen van investeringen 
naar exploitatie worden strikt beperkt, gelet op de negatieve impact op de 
evenwichtsvoorwaarde van de autofinancieringsmarge. 
In dit geval betreft het middelen uit het klimaatfonds (300.000 euro per jaar), 
die als exploitatie zijn ingeschreven, maar die in functie van de projecten die 
zich aandienen, kunnen verschoven worden naar het investeringsbudget. 
Gedeputeerde A. Vercamer vult aan dat verschuivingen van exploitatie naar 
investering een positieve impact hebben op de autofinancieringsmarge; op de 
omgekeerde beweging wordt strikt toegezien. 
Raadslid R. Franck vreest dat de geplande investering slechts met enige 
goede wil past in de intenties van het klimaatfonds, wat gedeputeerde A. 
Vercamer weerlegt. De verhakselaar wordt aangekocht in het kader van een 
pilootproject Biomassa installatie De Gavers. De gedeputeerde benadrukt dat 
de correcte uitvoering streng wordt bewaakt. 

 

4. Budget 2018 
Vaststelling van de eerste reeks wijzigingen 

Er zijn geen vragen. 
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5. Varia 
Er zijn geen variapunten. 

 
De voorzitter sluit de zitting om 19.20 uur. 

Gent, 21 maart 2018

Stefaan Desmet   Stefaan Van Gucht   Eric Scheire 
Verslaggever   Secretaris    Voorzitter 

       


